
 

 

Referat fra Generalforsamling 2023. 

  

Bilag 1: Formandens beretning. (Se efter Referatet) 

Bilag 2: Regnskab 2022/23. (Under fanen KLUBBEN/REGNSKAB) 

Bilag 3: Budget 2024.  (Under fanen KLUBBEN/REGNSKAB) 

  

Generalforsamlingen blev afholdt 26 oktober 2023 med 44 spillere til den traditionelle 
spisning og møde. Mødet blev gennemført med følgende dagsorden: 

  

1. Valg af dirigent. 
2. Formandens beretning. 
3. Fremlæggelse og godkendelse af det revideret regnskab. 
4. Forelæggelse af budget og fastsættelse af kontingent og matchfee. 
5. Indkomne forslag. 
6. Valg af bestyrelse: 
a. Formand 

b. Kasser 

c. Matchleder 

d. Matchlederassistent 
7. Valg af revisor. 
8. Eventuelt. 

 Ad 1. 

Chr. Roos blev valgt som dirigent og T.L.Thomsen som referent. Dirigenten takkede for 
valget og konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indvarslet og dermed 
beslutningsdygtig. 
 

Ad 2. 
FMD startede sin beretning, se bilag 1, med at konstatere, at året var forløbet som tidligere 
år, men med lidt færre deltagere pr. gang. FMD beretning blev godkendt uden 
kommentarer.  
 

Ad 3. 

Kasseren fremlagde regnskabet, se bilag 2. Året har givet et overskud på 1930,00 kr. 
Formuen er vokset til 21473,00. Udgifterne til banken blev forklaret, herunder specifikt 
udgifterne til ”Mobile Pay”. Regnskabet blev godkendt. 

 

 



 

 

 
 
 

Ad 4. 
Kasseren fremlagde bestyrelsens budget, se bilag 3, der ikke afviger væsentligt fra året 
før. Kontingent, Match-fee og fælles spisning blev fastholdt på samme niveau som 2022 
på hhv. 300,00 kr., 20,00 kr. og 70,00 kr. 
Budgettet godkendt. 
 
 

Ad 5. 
Forslag fra medlem om betaling på 2000,00 kr. til kasseren om året. Forslaget vedtaget. 
 
 
Ad 6. 

Den gamle bestyrelses forslag til ny bestyrelse blev godkendt uden modkandidater. 
Herefter består den nye bestyrelse af: 
1. Formand, T.L. Thomsen (ny valgt). 
2. Kasser, S. Rasmussen (genvalgt). 
3. Matchleder, Chr. Lindhardt (genvalgt). 
4. Matchlederassistent. J.C. Christiansen (genvalgt) 
 

Ad 7. 
P. Arberg blev genvalgt som revisor. 

 Ad 8. 
N. Sandgård spurgte om det ikke var muligt at oprette matcherne tidligere, således at man 
kunne tilmelde sig næste match allerede, når man kom hjem efter dagens match. Chr. 
Lindhardt mente, at det blev matcherne også i de fleste tilfælde men enkelte gange var det 
først sket om fredagen. K. Svendsen spurgte, hvorfor man ikke bare selv kunne vælge 
teested. Chr. Lindhardt forklarede kort fordi det gav en masse mere arbejde til matchleder.  
H. Salquist anbefalede at alle spillede fra tee 55. Chr. Lindhardt fandt, at det ville være 
uretfærdigt over for spillere i A-rækken. Han foreslog i stedet at A, B og C-rækkerne 
spillede fra hhv. 59, 55 0g 52. Dirigenten foreslog, at den nye bestyrelse behandlede 
emnet og vedtog, hvordan der skal spilles fremadrettet. Der var ingen kommentarer til 
dette. Afslutningsvis takkede den nye FMD for valget. Hvorefter han kort berettede om 
mødet 25/10 mellem HGK’s bestyrelse og KiK’erne. om hvordan der skal spilles i 
vinterhalvåret. Ganske kort bliver der sådan, at KiK’erne kun må lave gunstart 2 gange pr. 
måned og der skal startes klokken 0900. På trods af KiK’ernes indvendinger blev det gjort 
klart, at sådan blev det. Der blev dog givet dispensation til, at vi kan lave gunstart i hele 
november 2023. 

 

 

Referat udfærdiget af 
T. Lind Thomsen 


